
Lenvik brannvesen
gjennomførte tirs-
dag en brannøvelse i
radaranlegget på

Innhesten ved Bergs-
botn i Berg kommune.
Brannvesenet har
ansvar for å ivareta per-
sonsikkerheta til de
ansatte på anlegget.
Brannsjef Arnstein
Smevik ville ikke utdy-
pe til Folkebladet hvem
som ellers deltok i
øvelsen.

Ripsromantikk.
Ser ikke dette lite-
granne ut som et
hjerte, kanskje?
Eller er vi bare
ekstremt roman-
tisk i tankegang-
en? 

FOTO: LINDA 
PEDERSEN

Eldrekonferanse på Finnsnes
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BRØSTADBOTN:
Dyrøyseminaret som
går av stabelen 28-29.
september har fått en
flying start – med
deltakelse av statsråd
Liv Signe Navarsete
(Sp) og en anbefaling
til etablerere om å
delta fra kommunal-
og regionaldeparte-
mentet!
■ Per Erik Kristensen

– Vi tør å være så tøffe og påstå
at ingen seminarer i Norge,
hvert år siden 1998, har blitt
beæret med ministerbesøk. Og i
år kommer altså kommunal- og
regionalminister Liv Signe
Navarsete hit til oss på Dyrøyse-
minaret.

Dette sier en ikke så lite stolt
leder for Dyrøyseminaret i Brø-
stadbotn, Ragnvald Storvoll.
Han forteller videre at Dyrøyse-
minaret tidligere i sommer gjor-
de seg bemerket nasjonalt da de
produserte magasinet «Flyt» til
distribusjon både nært og fjernt.

– KRD ble så begeistret for
magasinet at de sendte det til
alle 35 pilotprosjektene de støt-
ter i Bolyst- satsingen - med
anbefaling om å ta turen til årets
Dyrøyseminar, eller å følge det
interaktivt på nett, forteller Stor-
voll.

Både bladet «Flyt» og årets
Dyrøyseminar handler om hva
som gjør et lokalsamfunn attrak-
tivt for innbyggeren, tilflytteren,
arbeidstakeren og gründeren.

Jobb uavhengig av sted
Staben i Dyrøyseminaret har i år
blitt utvidet med prosjektleder
Marit Alvig Espenes, som i de

neste to årene skal lede prosjek-
tet «Stedsuavhengige arbeids-
plasser». Espenes skal kartlegge
erfaringer og se på potensialet
for flytting av arbeidsplasser fra

byer til småkommuner — og
lage modeller som andre kan
lære av.

– Jeg er allerede i gang med å
høre hva arbeidsgiver, arbeidsta-

ker og kommunen som tilrette-
legger er opptatt av når det gjel-
der muligheten til å ta jobben
med fra byen til landet, forteller
hun.

Espenes har selv erfaring med
nettopp dette – hun tok nemlig i
fjor med seg familien og jobben
fra Tromsø hjem til Dyrøy, og
vet hva moderne teknologi kan

FINNSNES: Fylkesel-
drerådet i Troms skal
arrangere en felles konfe-
ranse for de kommunale
eldrerådene i Troms på
Finnsnes hotell 3. og 4.
november.

På konferansen skal
det tas opp flere tema.
Blant annet skal Henry
Høgmo, medlem av fyl-
keseldrerådet, snakke om
medmenneskelighet. Et

annet tema blir samhand-
ling og telemedisin ved
senterleder Toralf Has-
vold fra Nasjonalt senter
for samhandling og tele-
medisin.

Ordfører Martin Ness i
Lenvik vil ønske delta-
kerne velkommen til
kommunen, framgår det
blant annet av invitasjo-
nen til alle de kommuna-
le eldrerådene i Troms.

Navarsete åpn
Dyrøyseminare

Hopper i gang. Linda
Ødegård (til venstre) fra
Senja næringshage, pro-
sjektleder Marit Alvig
Espenes og leder for
Dyrøyseminaret Ragn-
vald Storvoll, hopper i
gang et svært spen-
nende Dyrøyseminar –
også denne gang med
ministerbesøk. 

BEGGE FOTO: PER 
ERIK KRISTENSEN



bety for etablering av arbeids-
plasser i distriktene.

per.erik.kristensen@folkebladet.no
40070765

Pryd. På den mest forblåste og karrige delen av vandringa over
fjellet fra Voumahytta til Gaskashytta i Indre Troms, klamra denne
vakre lille blomsten seg fast i ei bergkløft. Bitte liten og tilsynela-
tende aldeles for vakker og skjør for det barske landskapet. Vår
kunnskap om fjellets flora strekker ikke til når det gjelder å navn-
gi skjønnheten. FOTO: ANNE-MAY JOHANSEN

F I N N S N E S :
Andelslaget Lakselva
har av Fylkesmannen
i Troms fått tillatelse
fange ferskvannsfisk
uavhengig av for-
skrifter eller forbud.
Overvåkingsfisket
skal utføres i tråd
med opplegg utarbei-
det av Norsk institutt
for naturforskning.

Eldrerådet i Len-
vik har invitert til

konstituerende møte
for eldrerådene i
M i d t - T r o m s -
regionen. Møtet skal
være på rådhuset på
Finnsnes 23. septem-
ber.

I invitasjonen vises
det til fylkeseldrerå-
dets møte på Bardu-
foss i oktober i fjor,
der det var enighet
om å få til et samar-
beid mellom eldrerå-

dene i regionen. Det
vises også til en utta-
lelse fra Midt-Troms
regionråd som anbe-
faler egne felles
eldrerådsmøter i regi-
onen, framgår det
blant annet av invita-
sjonen. som er sendt
til eldrerådene i Bar-
du, Berg, Dyrøy,
Målselv, Sørreisa,
Torsken og Tranøy.

Får overvåke Lakselva
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SJØVEGAN: Rema
1000 på Sjøvegan doblet
omsetningen fra 2008 til
2009, og bruker inntek-
tene til å bygge opp
butikken.
■ Per Erik Kristensen

– Storgutta på Setermoen og i Bar-
du har drevet i åtte - ti år, de jobber
mye og tar ut utbytte som fortjent.
Men vi skal vel ta dem senere! Det-
te sier daglig leder i Rema 1000 på
Sjøvegan, Nina Elisabeth Årvold, i
en humoristisk kommentar til at
Rema- kjøpmennene i Bardu og på
Finnsnes gjør det svært godt.

Sammen med samboer Tor-Ivar
Nyland startet Årvold Rema 1000
butikken på Sjøvegan i 2008, og
hun forklarer at de nå bygger opp
varebeholdning og kundegrunnlag,
og derfor ikke regner med noen
inntjening og eventuelt utbytte før i
2011.

Regnskapet for 2009 viste en
inntektsøkning fra 15 millioner i
2008 til 33,5 millioner i 2009.
Ordinært resultat før skatt økte fra
minus 600.000 kroner i 2008 til
minus 117.000 kroner i 2009.
Kjøpmannsparet tok ikke ut utbyt-
te for 2009.

Økt varelager og non-food
Tor-Ivar Nyland forteller at de i
2009 bygde ut butikken med 200
kvadratmeter for en non-food
avdeling. Og i likhet med non-food
avdelingen hos kollegaen i Bardu,
går også denne godt.

– Vi har større avanse på disse
varene enn på mat, forklarer han.
Utbyggingen, sammen med større
varebeholdning, resulterte i at leve-
randørgjelden til Rema- systemet
fra 2008 til 2009 økte fra 2.5 til vel
3.5 million kroner. Den økte
omsetningen i butikkens første
hele driftsår i 2009 resulterte også i
flere ansatte - butikken har i dag
åtte ansatte som følge av veksten.
Og eierparet selv jobber i likhet
med kjøpmennene i nabokommu-
nene mye.

– Det blir fort 400 timer hver i
måneden på oss, avslutter Årvold.

per.erik.kristensen@folkebladet.no
40070765

Rema 1000 på Sjøvegan
bygger seg opp

Eldrerådsmøte
FINNSNES: Eldrerådet i Lenvik har
invitert til konstituerende møte for
eldrerådene i Midt-Troms-regionen.
Møtet skal være på rådhuset på
Finnsnes 23. september.
I invitasjonen vises det til fylkesel-
drerådets møte på Bardufoss i okto-
ber i fjor, der det var enighet om å få
til et samarbeid mellom eldrerådene
i regionen. Det vises også til en utta-
lelse fra Midt-Troms regionråd som
anbefaler egne felles eldrerådsmøter
i regionen, framgår det blant annet
av invitasjonen. som er sendt til
eldrerådene i Bardu, Berg, Dyrøy,
Målselv, Sørreisa, Torsken og Tranøy.

Første hele driftsår. Rema 1000
på Sjøvegan hadde en omsetning
på 33.5 million kroner i sitt første

hele driftsår i 2009.

om 
dagligvare-

konkurransen
i Salangen?

SMS

Bygger opp. Tor-Ivar Nyland bygger sammen med samboer Nina Årvold opp butikken og varelageret på
Rema 1000 Sjøvegan, og de regner ikke med noen inntjening før i 2011. BEGGE FOTO: PER ERIK KRISTENSEN
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Flytt jobben. Prosjekt-
leder Marit Alvig

Espenes skal de neste
to årene finne ut hvor-

dan flere kan ta jobben
med ut i distriktene. 


